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HOVEDUTSKRIFT 

AV MØTEPROTOKOLLEN FOR KOMMUNESTYRET I MÅSØY 
 

 
 
  
Den  14. desember   2004  ble det avholdt møte i Måsøy kommunestyre. Møtet ble avholdt på 
Havøysund hotell A/S – møterommet. 
 
Møtet var berammet med sakliste den 29.11.04 og kommunestyrets representanter ble innkalt 
med sakliste samme dag. 
Videre ble  saklisten samme dato sendt kommunestyrets vararepresentanter,  revisjonen, 
pressen, NRK, regionrådet, skolene i kommunen, etatene,  samt politiske partier som er 
representert i kommunestyret til orientering. 
 
 
Den 29.11.04 ble  også  rådmannens utredning/formannskapets  innstilling - unntatt tilleggssak 
52/04 -  sendt kommunestyrets representanter/ vararepresentanter og øvrige som får tilsendt 
dokumenter vedr. kommunestyrets møter. De samme fikke også tilsendt: 
 

• Budsjett Måsøy menighetsråd 2005 
• Budsjett 2005/økonomiplan 2005 - 2008 Havøysund havnevesen Måsøy KF 
• Budsjett 2005/økonomiplan 2005 – 2008 Måsøy kommune 
• Forslag til gebyrregulativ 2005 – område 1.4 – teknisk etat 

 
Den 6.12.04 ble følgende utsendt kommunestyrets repr./vararepr. samt de øvrige som får 
tilsendt dokumenter vedr. kommunestyrets møter: 
 

• Tilleggsakliste 
• Rådmannens utredning/innstilling til sak 52/04 – Regulering av skolekretsene i Måsøy 

kommune (tilleggssak) 
 
Av kommunestyrets representanter hadde 1 representant  meldt forfall og vararepresentant 
var innkalt.  
 
Frammøtt var: 
 
AV MÅSØY ARBEIDERPARTIS LISTE: 

1. Repr.  Ingalill Olsen  
 2.   ”  John Aase 
 3.    ”  Roy-Arne Andersen 
 4.    ”  Ingerd Olsen 
 5.    ”  Irene Ramberg Eliassen 
 6.         ”    Jørn Oddvar Majala 
 7.    ”   Kjell Larsen 
 8.    ”  Asle Fagerhaug 
  
   
 
AV SENTERPARTIETS LISTE:     
  9.  Repr.  Torstein Johnsen 
 10.        ”    Thorleif Hansen 
 11.        ”         Knut Hesten 
 12.     Vararepr. Odd Fjelde 
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AV SOS. VENSTREPARTIS LISTE: 
 13.  Repr.  Bård Mortensen 
 14.        ”  Lisbeth Seppola 
 15.        ”  Stein Kristiansen 
  
 
AV HØYRES LISTE: 
  
 16.  Repr.  Børre Stabell 
 17.        ”  Anne Karin Olli        
        
   
 
Videre deltok rådmann Leif Vidar Olsen og kontorfaglært Lill-Iren Sjursen. 
 
Møtet ble satt kl.  09.00. 
 
 
Etter navneopprop tok kommunestyret pause for avholdelse av gruppemøte. 
 
Møtet ble igjen satt kl.  10.00. 
 
  
Kommunestyret var enig om å  behandle sak 52/04 før sak 49/04. 
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0043/04  
VALG VALGSTYRE VALGPERIODEN 2004-2007  
 
 
Rådmannens  innstilling: 
Rådmannen fremmer ikke innstilling i valgsaker. 
 
Behandling: 
 
 
Kommunestyrets vedtak: 
For inneværende valgperiode (2004-2007) oppnevnes formannskapet som valgstyre.  
 
 Leder: Ordfører 
 Nestleder: Varaordfører 
       Enst. vedt. 
 
 
  
0044/04  
SEKRETARIAT KONTROLLUTVALGET  
 
 
Rådmannens innstilling: 
Kommunestyret i Måsøy viser til Forskrift om kontrollutvalg i kommuner og fylkeskommuner av 15.06.2004. 
 
Kommunestyret vedtar at sekretærfunksjonen for kontrollutvalget skal løses ved at tjenesten kjøpes av 
Kvalsund kommune. Det forutsettes at Kvalsund kommune kjøper samme tjeneste av Måsøy kommune.  
 
Det delegeres til ordføreren å inngå avtale med Kvalsund. 
 
Dersom det ikke lar seg gjøre å inngå en gjensidig avtale med Kvalsund, vedtar kommunesyret i Måsøy å kjøpe 
tjensten av private bedrifter. Det delegeres til ordføreren å inngå en slik avtale. 
 
Formannskapets innstilling: 
Rådmannens innstilling vedtas. 
       Enst. 
 
 
Behandling: 
 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Formannskapets innstilling vedtas. 
 
       Enst. Vedt. 
 
 
  
0045/04  
KOU 2004: 1 STERKE REGIONER - FORSLAG TIL REGIONINNDELING AV NORGE  
- UTTALELSE 
 
Ordførerens  innstilling: 
Måsøy kommune ser behovet for å inndele landet i sterkere og mer robuste regioner. 
Det må etter Måsøy kommunes syn fortsatt være 3 folkevalgte nivå i Norge; strat – region – kommune. 
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En forutsetning for ny regioninndeling er at regionene må tilføres flere oppgaver i tråd med synspunkter fra 
Kommunenes Sentralforbund og Distriktskommisjonen. 

a) Måsøy kommunestyre slutter seg til 5 regionersmodellen  hvor Troms og Finnmark , inklusive 
Bodøregionen inngår. 

b) Måsøy kommunestyre slutter seg til forslaget om at landet deles opp i 7 regioner hvor alle de tre 
nordligste fylkene inngår som region Nord-Norge, muligens uten Bindalsområdet. 

c) Måsøy kommunestyre slutter seg til forslaget om at Norge deles opp i 9 regioner hvor Troms og 
Finnmark utgjør en region, bortsett fra at Harstad regionen overføres til Nordland. 

 
Kommunestrrukturen kan ikke følge antall innbyggere. For Måsøy kommunes vedkommende vil avstand og 
geografi gjøre det svært vanskelig. 
Dersom kommunesammenslåing skulle være aktuelt vil det være naturlig å se mot Hammerfest, Honningsvåg 
eller Alta. Avstanden til disse sentraene er fra 170 km til 200 km en vei. 
Måsøy kommune vurderer avstandsulempen som for stor til å kompensere for en kommunesammenslåing. 
Derimot ønsker Måsøy kommune et mer forpliktende samarbeid innad i Vest-Finnmark regionråd. Det kan 
kompensere for at noen av kommunene i regionen er urimelig små og vil ha problemer med å yte alle de 
lovpålagte tjenester. 
Et mer forpliktende samarbeid betyr at Måsøy må avgi ”suverenitet” til Vest-Finnmark regionråd. Dette for å 
ikke gjøre beslutningsprosessene så byråkratiske at en ikke kan få samarbeidseffekt ut av organet. 
 
 
Behandling: 
 
Gruppelederne i kommunestyret la frem et forslag til vedtak som det ble stemt over. 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Måsøy kommune ser behovet for å inndele landet i sterkere og mer robuste regioner. 
Det må etter Måsøy kommunes syn fortsatt være 3 folkevalgte nivå i Norge; stat – region – kommune. 
 
Kommunestyret i Måsøy er av den oppfatning at det er problematisk å ta stilling til en eventuell regioninn- 
deling før man vet hvilke funksjoner og maktfordeling det legges opp til.  
 
En forutsetning for ny regioninndeling   må være  at regionene må tilføres flere oppgaver i tråd med 
synspunkter fra Kommunenes Sentralforbund og Distriktskommisjonen. 
 
Måsøy kommune slutter seg til forslaget om at Norge deles opp i 9 regioner hvor Troms og Finnmark utgjør en 
region, bortsett fra at Harstadregionen overføres til Nordland.  
 
Forslaget forutsetter at man viderefører og utvikler satsningen på tiltakssonen. 
 
        Enst. vedt. 
 
 
  
0046/04  
REHABILITERING HAVØYSUND SKOLE  
  
 
Rådmannens innstilling: 
Kommunestyret i Måsøy tar saken til orientering. 
 
 
Formannskapets innstilling: 
Rådmannens innstilling vedtas med følgende tillegg: 
…, men vil  også signalisere at kommunestyret vil , tidlig i 2005, debattere saken for å prøve å få en forsiktig 
oppstart så tidlig som mulig.  
        Enst.  
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Behandling: 
 
AP/SV v/repr. John Aase fremmet følgende forslag til vedtak: 
 
 Måsøy kommunestyre tar saken til orientering, men ber om at administrasjonen kommer tilbake tidlig  
 i 2005 med en utredning om oppgradering av Havøysund skole i tråd med hva som er realistisk å  
 gjennomføre ut fra kommunens økonomiske forutsetninger. Framtidig lokalisering av biblioteket må 
 også utredes, samt finansiering av dette. 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Forslaget fremmet av repr. John Aase på vegne av AP/SV vedtas. 
 
        Enst. vedt. 
 
 
  
0047/04  
KOMMUNALE AVGIFTER/GEBYRER OMRÅDE 1.4 - TEKNISK ETAT- 2005  
 
 
Rådmannens innstilling: 
Kommunestyret vedtar det fremlagte forslag til gebyrregulativ for tekniske tjenestester. 
 
 
Formannskapets innstilling: 
Rådmannens innstilling vedtas. 
        Enst. 
 
 
Behandling: 
SP/H v/repr. Børre Stabell fremmet følgende forslag til vedtak: 
 
 Kommunestyret vedtar det fremlagte forslag til gebyrregulativ for tekniske tjenester med  
 følgende endring hva angår ”Gebyr etter plan- og bygningsloven – bygesaksgebyr ” – pkt. 5: 
 
      v/ett-trinns beh./  Tillegg pr. 
      rammetillatelse  igangsettingstillatelse 
 0 – 9m² 400,-     0,-  
 10 – 49 m² 1.550,- 400,- 
 50 – 199 m² 3.100,- 800,- 
 200 – 399 m² 4.650,- 1.200,- 
 400 – 599 m² 6.250,- 1.600,- 
 600 →             10.500,- 2.600,-    
       
  
Kommunestyrets vedtak: 
Forslaget fremmet av repr. Børre Stabell på vegne av SP/H vedtas. 
 
        Enst. vedt. 
 
 
0048/04  
SKATTEVEDTAK 2005  
 
 
Rådmannens innstilling: 
Kommunestyret fastsetter maksimumssatser på skatteøre på formue og inntekt for år 2005. 
Formannskapets innstilling: 
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Rådmannens innstilling vedtas. 
         Enst. 
 
Behandling: 
 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Formannskapets innstilling vedtas. 
 
         Enst. vedt. 
 
 
  
0049/04  
BUDSJETT 2005 - MÅSØY MENIGHETSRÅD - ORIENTERING  
 
Rådmannens innstilling: 
Kommunestyret tar menighetsrådets budsjett for 2005 til orientering, og opprettholder rammen som er gitt av 
rådmannen med skriv av 5.11.04. 
 
Formannskapets innstilling: 
Rådmannens innstilling vedtas. 
        Enst. 
 
 
Behandling: 
 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Formannskapets innstilling vedtas. 
        Enst. vedt. 
 
 
0050/04  
BUDSJETT 2005 - HAVØYSUND HAVNEVESEN MÅSØY KF - RAMMER  
 
 
Rådmannens innstilling: 
Kommunestyret fastsetter investeringsrammene til Havøysund Havnevesen Måsøy KF som følger: 

B 2004 B 2005 B 2006 B 2007
Sum finansieringsbehov 0 1 000 000 0 0
  
Bruk av fond 0 500 000 0 0
Bruk av lån 0 500 000 0 0
Tilskudd 0 0 0 0
Overføring fra drift 0 0 0 0
Sum finansiering 0 1 000 000 0 0
 
Kommunestyret fastsetter driftsrammene til Havøysund Havnevesen Måsøy KF som følger: 
 B 2005 B 2006 B 2007 B 2008
Sum driftsinntekter 3 013 000 3 013 000 3 013 000 3 013 000
Sum driftsutgifter 2 238 900 2 238 900 2 238 900 2 238 900
Res. eksterne finanstransaksjoner 1 140 000 1 098 000 1 056 000 1 015 000
Motpost avskrivinger 500 000 500 000 500 000 500 000
Netto driftsresultat 134 100 161 100 203 100 244 100
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Formannskapets innstilling: 
Rådmannens innstilling vedtas. 
       Enst. 
 
Behandling: 
 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Formannskaapets innstilling vedtas. 
       Enst. vedt. 
 
  
0051/04  
ÅRSBUDSJETT 2005 OG ØKONOMIPLAN 2005-2008 - MÅSØY KOMMUNE  
 
 
Rådmannens innstilling: 
Kommunestyret vedtar det fremlagte økonomidokumentet som Måsøy kommunes årsbudsjett 2005 og 
økonomiplan 2005-2008. 
 
 
Behandling: 
 
Repr. Roy-Arne Andersen fremmet følgende forslag på vegne av  AP/SV: 
 
Budsjett for 2005 vedtas med følgende kommentarer: 
 
Drifta i 2005 må tas ned for at budsjettet skulle komme i balanse. Til tross for at stillinger reduseres er 
budsjettet meget stramt og det finnes få reserver til eventuell renteoppgang eller andre uforutsette hendelser. 
Måsøy kommunestyre vil henstille til alle etater om å ha budsjettdisiplin og melde øyeblikkelig dersom det ser 
ut som budsjettet ikke holder. 
Budsjettet har allikevel en profil hvor en unngår oppsigelser og ikke rammer tjenesteproduksjonen. 
Det betyr at ansatte må være forberedt på omstilling og endrede arbeidsoppgaver. Dette er krevende, men 
nødvendig for å komme i havn med budsjettet. 
Dett vil bli situasjonen også i 2006 og Måsøy kommunestyre ber alle; ansatte, organisasjoner, brukere og andre 
interesserte om å bidra til at de framtidige innstramminger rammer minst mulig. 
Heretter vil alle ledige stillinger vurderes før de lyses ut. 
 
Innen skolesektoren inneholder budsjettet kutt på 2 stillinger ved Havøysund skole f.o.m. 1.8.05. 
Videre forutsetter budsjettet reduksjon av administrasjonsressursen ved distriktsskolene. Dette søkes om som en 
4-årig forsøksordning. Denne reduksjonen vil ikke ta timer fra distriktselevene, men føre til endrede 
arbeidsoppgaver for rektorene. 
Før dette kan gjennomføres forutsettes det en godkjenning av fylkesmannen i Finnmark. Dersom en slik 
godkjenning ikke foreligger før skolestart 05/06 vil kommunestyret få saken tilbake for å finne inndekning. 
Budsjettet inneholder ikke inndekning for økning i husleie for Måsøy folkebibliotek. Kommunestyret er innstilt 
på å bruke av de frie midlene som ligger i budsjettet, men vil og signalisere at framtidig lokalisering av 
biblioteket må utredes og komme tilbake til kommunestyret i løpet av 2005. 
 
I helsesektoren tas 2,6 stillinger ned i budsjett for 2005. Dette synliggjør hvor store omstillinger som må til for å 
få budsjettet i havn. 
 
Måsøy kommunestyre vedtar å fortsette opprustning av torget i Havøysund, men ber administrasjonen om å 
arbeide for mulige kostnadsbesparelser. Det delegeres til teknisk komite å følge opp disse besparelsene. 
Bygging av psykiatriboligene utsettes, da tilskuddet kan nyttiggjøres ut 2007. Før vedtak om bygging ber 
kommunestyre om en redegjørelse fra administrasjonen hvorvidt utbygging av 5 enheter vil medføre økte 
driftsutgifter. 
Flytebrygge på Måsøy har fått tilskudd som ikke blir utbetalt før i 2006. Kommunestyret vil komme tilbake til 
nårtid oppstart for utbygging av flytebrygga skal iverksettes. 
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Utbygging/ombygging av Havøysund skole til Havøysund nærmiljøsenter er et stort økonomisk løft. Måsøy 
kommunestyre kan ikke se at det er mulig å realisere nærmiljøsenteret ut fra de planer som foreligger. Det er 
allikevel et akutt behov for oppgradering av deler av Havøysund skole. Måsøy kommunestyre ber om at denne 
saken kommer tilbake til kommunestyret i 2005 hvor en foreslår investeringer som er realistiske å gjennomføre. 
 
Havøysund kirke har vedlikeholdsutfordringer, spesielt knyttet til lekkasje ved vinduer.  Det bevilges kr 50.000 
til akutt tiltak p.g.a. lekkasjer. 
 
Måsøy kommune har pr. 1.1.2004 ca 39,5 millioner kr i lånegjeld og kommunestyret ønsker å signalisere 
overfor administrasjonen at lånegjelda skal ligge på omtrent dette nivået også for framtiden. 
Måsøy kommunestyre disponerer ikke noe av reservene (797.000 kr), ut over de 50. 000 kr til kirke,  på dette 
tidspunkt, da svært mange forhold knyttet til budsjettet er usikkert og uavklart. 
 
 
SP/H v/repr.  Børre Stabell fremmet følgende forslag til Kommunestyrets vedtak: 
 
Budsjettet vedtas med følgende dispnering  av de ”frie midlene”: 
 

• Tilskudd lag og foreninger    kr.  50.000,- 
• Ungdomsrådet     kr.  20.000,- 
• 4 nye senger til sykeavdelingen   kr.  91.000,- 
• Snørydding til eldre/uføre    kr.  25.000,- 
• Menighetsrådet til reparasjon vinduer  kr.  40.000,- 
• Biblioteket     kr. 200.000,- 

kr. 426.000,- 
 
Kr. 1.000.000,- Vannkumdalen. Hele prosjektet finansieres over låneopptak. 
Anmerk. fra administrasjon: Dette medfører at kr. 1.000.000,-  overføres fra drifts- til investeringsbudsjettet. 
 
 
SP/H  v/repr. Torstein Johnsen fremmet følgende forslag: 
 
Måsøy kommunestyre ser at årets budsjettsituasjon  tilsier at man må  skjære ned på drift. 
Helsesøstertjenesten reduseres med 0,5 stillingshjemmel for budsjettåret 2005, men kommunestyret ønsker at 
denne skal stå vakant slik at man har myndighet til å disponere denne ved eventuelt behov. 

 
 
Kommunestyret foretok deretter votering over de  forslag som forelå i følgende rekkefølge: 
 
1. Forslag fra SP/H v/Børre Stabell: 
 Kr. 20.000,- til ungdomsrådet (frie midler)  - Enst. vedt. 
 
2. Resten av forslaget fra SP/H v/Børre Stabell – Falt mot 7 stemmer. 
 
3. Forslag fra AP/SV v/Roy-Arne andersen – Vedtatt med 16 mot 1 stemme. 
 
4. Forslag fra SP/H v/Torstein Johnsen – Vedtatt med 9 mot 8 stemmer. 
 
5. Hele budsjettet – Enst. vedt. 
 
 
Kommunestyrets  vedtak: 
Budsjett for 2005 vedtas med følgende kommentarer: 
 
Drifta i 2005 må tas ned for at budsjettet skulle komme i balanse. Til tross for at stillinger reduseres er 
budsjettet meget stramt og det finnes få reserver til eventuell renteoppgang eller andre uforutsette hendelser. 
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Måsøy kommunestyre vil henstille til alle etater om å ha budsjettdisiplin og melde øyeblikkelig dersom det ser 
ut som budsjettet ikke holder. 
Budsjettet har allikevel en profil hvor en unngår oppsigelser og ikke rammer tjenesteproduksjonen. 
Det betyr at ansatte må være forberedt på omstilling og endrede arbeidsoppgaver. Dette er krevende, men 
nødvendig for å komme i havn med budsjettet. 
Dett vil bli situasjonen også i 2006 og Måsøy kommunestyre ber alle; ansatte, organisasjoner, brukere og andre 
interesserte om å bidra til at de framtidige innstramminger rammer minst mulig. 
Heretter vil alle ledige stillinger vurderes før de lyses ut. 
 
Innen skolesektoren inneholder budsjettet kutt på 2 stillinger ved Havøysund skole f.o.m. 1.8.05. 
Videre forutsetter budsjettet reduksjon av administrasjonsressursen ved distriktsskolene. Dette søkes om som en 
4-årig forsøksordning. Denne reduksjonen vil ikke ta timer fra distriktselevene, men føre til endrede 
arbeidsoppgaver for rektorene. 
Før dette kan gjennomføres forutsettes det en godkjenning av fylkesmannen i Finnmark. Dersom en slik 
godkjenning ikke foreligger før skolestart 05/06 vil kommunestyret få saken tilbake for å finne inndekning. 
Budsjettet inneholder ikke inndekning for økning i husleie for Måsøy folkebibliotek. Kommunestyret er innstilt 
på å bruke av de frie midlene som ligger i budsjettet, men vil og signalisere at framtidig lokalisering av 
biblioteket må utredes og komme tilbake til kommunestyret i løpet av 2005. 
 
I helsesektoren tas 2,6 stillinger ned i budsjett for 2005. Dette synliggjør hvor store omstillinger som må til for å 
få budsjettet i havn. 
 
Måsøy kommunestyre vedtar å fortsette opprustning av torget i Havøysund, men ber administrasjonen om å 
arbeide for mulige kostnadsbesparelser. Det delegeres til teknisk komite å følge opp disse besparelsene. 
Bygging av psykiatriboligene utsettes, da tilskuddet kan nyttiggjøres ut 2007. Før vedtak om bygging ber 
kommunestyre om en redegjørelse fra administrasjonen hvorvidt utbygging av 5 enheter vil medføre økte 
driftsutgifter. 
Flytebrygge på Måsøy har fått tilskudd som ikke blir utbetalt før i 2006. Kommunestyret vil komme tilbake til 
nårtid oppstart for utbygging av flytebrygga skal iverksettes. 
 
Utbygging/ombygging av Havøysund skole til Havøysund nærmiljøsenter er et stort økonomisk løft. Måsøy 
kommunestyre kan ikke se at det er mulig å realisere nærmiljøsenteret ut fra de planer som foreligger. Det er 
allikevel et akutt behov for oppgradering av deler av Havøysund skole. Måsøy kommunestyre ber om at denne 
saken kommer tilbake til kommunestyret i 2005 hvor en foreslår investeringer som er realistiske å gjennomføre. 
 
Havøysund kirke har vedlikeholdsutfordringer, spesielt knyttet til lekkasje ved vinduer.  Det bevilges kr 50.000 
til akutt tiltak p.g.a. lekkasjer. 
Måsøy kommune har pr. 1.1.2004 ca 39,5 millioner kr i lånegjeld og kommunestyret ønsker å signalisere 
overfor administrasjonen at lånegjelda skal ligge på omtrent dette nivået også for framtiden. 
Måsøy kommunestyre disponerer ikke noe av reservene (797.000 kr), ut over de 50. 000 kr til kirke,  på dette 
tidspunkt, da svært mange forhold knyttet til budsjettet er usikkert og uavklart. 
 
Det bevilges kr. 20.000,- til ungdomsrådet av de frie midlene. 
 
Måsøy kommunestyre ser at årets budsjettsituasjon  tilsier at man må  skjære ned på drift. 
Helsesøstertjenesten reduseres med 0,5 stillingshjemmel for budsjettåret 2005, men kommunestyret ønsker at 
denne skal stå vakant slik at man har myndighet til å disponere denne ved eventuelt behov. 
 
 
 
  
 
 
Repr. Anne Karin Olli (H) fremmet forslag om å utsette behandling av sak 52/04. 
Det ble votert over forslaget. Forslaget falt mot 6 stemmer. 
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0052/04  
REGULERING AV SKOLEKRETSENE I MÅSØY KOMMUNE  
 
 
Rådmannens innstilling: 
Iflg. Opplæringslovens § 8 – 1 vedtar Måsøy kommunestyre en slik forskrift vedr. kretsstrukturen i kommunen: 
 

Måsøy kommune har én skolekrets – Havøysund. Kommunen opprettholder at elevene 
på øyene får sin undervisning ved sine respektive skoler. Administrasjonen utføres 
ved Havøysund skole.  

 
Forskriften er en tidsavgrenset forsøksordning med en virkningstid på 4 år – f.o.m. 01.08.05 – 31.07.09. 
 
Måsøy kommune søker dep. etter tredje ledd i Opplæringslovens § 9 – 1 om at ledelsen for alle skolene legges 
til Havøysund skole for den samme tidsperioden. 
 
 
Behandling: 
SP/H v/repr. Torstein Johnsen fremmet følgende forslag til vedtak: 
 Da kommunestyret behandlet nedlegging av Snefjord skolekrets, var det en uttalt intensjon fra både 

administrasjon og politikere at andre skolkretser ikke skulle legges ned så lenge det var elever i 
kretsene. 
 
Skolen med lærere og administrasjon er en vktig institusjon særlig i små lokalsamfunn. 
Kommunestyret avviser en nedbygging av skolene nærmest som salderingspost under 
budsjettbehandlingen. Kommunestyret mener videre at en så viktig sak må ha en mer forsvarlig 
saksbehandling; blant annet konsekvensutredning. 
 
Kommunestyret avviser kretssregulering nå, og vedtar at Måsøy kommune beholder sine 4 skolekretser 
– Havøysund, Gunnarnes, Ingøy og Måsøy. 
    

Repr. Stein Kristiansen (SV) fremmet forslag på følgende tillegg til rådmannens innstilling: 
 

En frivilling ordning kan vurdere. En slik ordning skal godkjennes av kommunestyret i førstkommende 
møte. 

 
 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Rådmannens innstilling med tillegg fremmet av repr. Stein Kristiansen (SV) vedtas. 

 
Vedtatt med 12 mot 5 stemmer som  
ble avgitt for forslaget fremmet av  
SP/H v/repr. Torstein Johnsen. 

  
 
  


